



Bagaimana jika penyelidikan klinikal menjadi pilihan bagi haluan **Kanser Paru-paru** anda?



Ketahui tentang kajian penyelidikan PolyDamas berkenaan gabungan ubat percubaan untuk individu yang menghidap kanser paru-paru bukan sel kecil metastatik (NSCLC).

Apakah kajian penyelidikan klinikal?

Kajian penyelidikan klinikal membolehkan para doktor menilai dan mengetahui tentang ubat percubaan, iaitu ubat yang belum diluluskan oleh pihak berkuasa kesihatan negara untuk kegunaan awam. Melalui kajian penyelidikan, doktor boleh mengumpulkan maklumat tentang ubat percubaan, seperti sejauh mana keselamatan dan keberkesanan ubat tersebut.

Menggunakan maklumat yang dikumpulkan dalam kajian penyelidikan, doktor dan pihak berkuasa kawal selia kesihatan boleh menentukan jika ubat percubaan berpotensi merawat individu yang menghidap keadaan, penyakit atau gangguan tertentu.

Untuk menjalankan kajian penyelidikan, doktor memerlukan orang seperti anda untuk mengambil bahagian. Harap maklum bahawa penyertaan anda dalam kajian penyelidikan adalah secara sukarela dan bukan sebahagian daripada penjagaan perubatan standard anda.



Apakah tujuan kajian PolyDamas?

Dalam kajian ini, doktor ingin mengetahui tentang keselamatan dan keberkesanan gabungan ubat percubaan untuk orang dewasa yang menghidap kanser paru-paru bukan sel kecil metastatik (NSCLC). Gabungan penyelidikan ini belum diluluskan oleh mana-mana pihak berkuasa kawal selia kesihatan untuk rawatan NSCLC metastatik. Gabungan penyelidikan ini hanya tersedia untuk individu yang mengambil bahagian dalam kajian penyelidikan seperti ini.

Hasil kajian ini akan memberikan lebih banyak maklumat tentang gabungan ubat percubaan dan penggunaannya pada pesakit yang menghidap NSCLC metastatik.

Apakah yang akan berlaku sepanjang kajian PolyDamas?

Jika anda layak dan memilih untuk mengambil bahagian, anda akan menerima gabungan ubat percubaan sepanjang kitaran 28 hari yang berulang. Satu ubat percubaan akan diberikan melalui infusi intravena (IV) setiap minggu untuk 4 minggu pertama dan sekali setiap 2 minggu selepas itu. Ubat percubaan lain diberikan melalui infusi IV sekali setiap 2 minggu. Doktor kajian akan berbincang dengan anda lebih lanjut tentang ubat penyelidikan, cara anda akan menerima ubat dan waktu anda akan menerimanya.

Jumlah penyertaan anda dalam kajian ini akan berlangsung selagi doktor kajian yakin anda mendapat manfaat daripadanya. Sepanjang kajian, anda juga akan melawat klinik kajian dengan kerap untuk pemeriksaan dan ujian kesihatan.

Siapakah yang layak untuk menyertai kajian PolyDamas?

Anda mungkin dapat menyertai kajian ini jika anda:

- Berumur 18 tahun ke atas
- Telah didiagnosis menghidap NSCLC metastatik
- Mempunyai mutasi EGFR exon19del atau EGFR L858R
- Mestilah telah melarat semasa atau selepas terapi antikanser sistemik standard penjagaan setempat, termasuk EGFR TKI generasi ke-3 dan selepas kemoterapi berasaskan platinum
- Barisan terapi terkini anda mestilah tidak melibatkan perencat EGFR

Kriteria tambahan mungkin dikenakan. Lawatan, ujian dan ubat yang diperlukan dalam kajian ini akan diberikan. Selain itu, pembayaran balik untuk perjalanan atau perbelanjaan yang berkaitan kajian mungkin diberikan.

Bolehkah saya mengubah fikiran tentang penyertaan kajian?

Ya, anda boleh meninggalkan kajian ini pada bila-bila masa dan atas sebarang sebab. Walaupun anda mula menerima gabungan ubat percubaan, anda boleh memilih untuk meninggalkan kajian ini.

Maklumat kajian tambahan

Jika anda ingin bercakap dengan seseorang tentang kajian ini atau kemungkinan penyertaan anda, sila hubungi kakitangan tapak kajian atau penyedia penjagaan kanser setempat anda untuk mendapatkan sokongan tambahan.